
Jeg håber virkelig at i vil tage det nye lovforslag, om damp/e-cigs op til revurdering, da det efter 

min og mange andres mening er helt ude i hampen..  

Jeg har været ryger siden jeg var 12, jeg er idag 37. De sidste 10 år lå jeg på 40 - 60 cigaretter om 

dagen. Jeg har prøvet at stoppe et utal af gange, har prøvet det ene efter det andet, møg produkt, og 

selvfølgelig uden held.. Men i okt 2015 hoppede jeg på e-cigs, og fra dag 1 og frem til nu ikke 

tændt en cigaret. startede på 24mg nikotin væske, og er idag ( på den korte tid) nede på 6mg væske, 

netop pga jeg gik over til tanke på over 2,5 ml. Men skulle det gå hen og blive den triste realitet, at 

man som damper ikke kan få lov til noget som helst. Ville det på ingen måde afholde mig fra at 

dampe. Der ville jeg nok bare søge på det sorte marked, eller bestille hjem fra udlandet. Og hvor er 

vi så henne???  

Men der er faktisk et par ting jeg er enig i. Salg til folk under 18 år, er i min optik helt fint at ulovlig 

gøre. Og "damperi" offentlige steder er da også helt fint, at det går hånd i hånd med ryge loven som 

vi kender den idag.  
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